
Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 
Radni - Sesja 

Protokół nr XV  

XV Sesja w dniu 19 grudnia 2019  
Obrady rozpoczęto 19 grudnia 2019 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 17:05 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

Obecni: 

1. Marcin Czerniej 
2. Gerard Depta 
3. Ernest Drazik 
4. Gerard Hanusek 
5. Adrian Juraszek 
6. Radosław Kasprzyk 
7. Elżbieta Kozłowska 
8. Maciej Kriwienok 
9. Adrian Lepiarczyk 
10. Grażyna Tokarska 
11. Mariola Wajda 
12. Roman Wilk 
13. Manfred Wrona 
14. Ilona Wróbel 
15. Henryk Wrzosok 

oraz Burmistrz – Pan Paweł Macha, z-ca Burmistrza – Pani Sylwia Brzezicka-
Tesarczyk, skarbnik – Pani Anna Szostak, sekretarz – Pan Dominik Klimanek, radca 
prawny – Pan Zbigniew Pławecki, a także sołtysi i goście zaproszeni ( listy obecności 
w załączeniu ). 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

W momencie otwarcia sesji obecnych było 14 radnych, co czyni obrady 
prawomocnymi. Na sesji nieobecny był radny Adrian Lepiarczyk. 
 
 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad przedstawia się następująco : 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu nr XIV/2019. 

4. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy. 

5. Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta. 



6. Podjęcie uchwał w sprawie : 

6.1. Określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz 
rodzajów i wysokości stypendiów sportowych, nagród i wyróżnień Gminy 
Kuźnia Raciborska dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe, 
oraz określenia warunków i trybu przyznawania wyróżnień i nagród 
pieniężnych dla trenerów, oraz innych osób wyróżniających się 
osiągnięciami w działalności sportowej 

6.2. Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska; 

6.3. Uchwalenia budżetu gminy na 2020 rok; 

6.4. Udzielenia pomocy rzeczowej Komendzie Powiatowej Państwowej Straży 
Pożarnej w Raciborzu; 

6.5. Wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu tego samego lokalu 
użytkowego; 

6.6. Określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 
nieruchomości za odbieranie odpadów komunalnych, opróżnianie 
zbiorników bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych na terenie 
Gminy Kuźnia Raciborska; 

6.7. Uchwalenia gminnego programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 
rok; 

6.8. Przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2020 rok; 

6.9. Określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Kuźnia Raciborska na 
rok szkolny 2019-2010. 

Do przedstawionego porządku obrad zgłoszono wniosek Burmistrza Miasta o dokonanie 
następujących zmian : 

1. Wycofanie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu 
przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych, nagród 
i wyróżnień Gminy Kuźnia Raciborska dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki 
sportowe, oraz określenia warunków i trybu przyznawania wyróżnień i nagród 
pieniężnych dla trenerów, oraz innych osób wyróżniających się osiągnięciami w 
działalności sportowej 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia 
Raciborska; 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok; 

4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminie Bierawa; 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr V/59/2019 z dnia 28 lutego 2019 roku w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Raciborskiemu na realizację 
powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej; 



6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VII/68/2019 Rady Miejskiej w Kuźni 
Raciborskiej w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej; 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej. 

  

Głosowano wniosek w sprawie: 
wycofania uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i 
pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych, nagród i wyróżnień Gminy 
Kuźnia Raciborska dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe, oraz określenia 
warunków i trybu przyznawania wyróżnień i nagród pieniężnych dla trenerów, oraz innych 
osób wyróżniających się osiągnięciami w działalności sportowej .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 
Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman 
Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (1) 
Adrian Lepiarczyk 
 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wprowadzenia do porządku obrad uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 
Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman 
Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (1) 
Adrian Lepiarczyk 
 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wprowadzenia do porządku obrad uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 



Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman 
Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (1) 
Adrian Lepiarczyk 
 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wprowadzenia do porządku obrad uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminie 
Bierawa.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 
Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman 
Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (1) 
Adrian Lepiarczyk 
 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wprowadzenia do porządku obrad uchwały w sprawie zmiany uchwały nr V/59/2019 z dnia 
28 lutego 2019r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Raciborskiemu na 
realizację powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 
Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman 
Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (1) 
Adrian Lepiarczyk 
 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wprowadzenia do porządku obrad uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VII/68/2019 Rady 
Miejskiej w Kuźni Raciborskiej z dnia 25 kwietnia 2019 r. w sprawie ustalenia stawek dotacji 
przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 
Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman 
Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 



NIEOBECNI (1) 
Adrian Lepiarczyk 
 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wprowadzenia do porządku obrad uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji 
przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej 
na 2020 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 
Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman 
Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (1) 
Adrian Lepiarczyk 
 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 
Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman 
Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (1) 
Adrian Lepiarczyk 
 
 
3. Zatwierdzenie protokołu nr XIV/2019. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie protokołu nr XIV/2019.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 
Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman 
Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (1) 
Adrian Lepiarczyk 
 



 
4. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy. 

Sprawozdanie ze stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania 
Komisariatu Policji w Kuźni Raciborskiej przedstawił Jacek Musiolik – zastępca Komendanta 
Komisariatu Policji w Kuźni Raciborskiej. 
 
 
5. Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta. 

Burmistrz Miasta – Pan Paweł Macha przedstawił informację dotyczącą spotkań, 
uroczystości, w których brał udział w okresie międzysesyjnym.  
 
 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
1. Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska. 

Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – skarbnik gminy, a Komisja Budżetu i 
Finansów zaopiniowała pozytywnie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 
Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman 
Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (1) 
Adrian Lepiarczyk 
 

2. Uchwalenia budżetu gminy na 2020 rok. 

Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak, a Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała 
pozytywnie. 

 
 
Głosowano w sprawie: 
uchwalenia budżetu gminy na 2020 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, 
Radosław Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola 
Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 



NIEOBECNI (1) 
Adrian Lepiarczyk 

3. udzielenia pomocy rzeczowej Komendzie Powiatowej Państwowej Straży 
Pożarnej w Raciborzu. 
 
Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – skarbnik gminy; Komisja Budżetu i 
Finansów zaopiniowała pozytywnie. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
udzielenia pomocy rzeczowej Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w 
Raciborzu.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, 
Radosław Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, 
Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (1) 
Adrian Lepiarczyk 
 

4. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu tego samego lokalu 
użytkowego. 
 
Komisja Rolnictwa i Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy zaopiniowała 
pozytywnie projekt uchwały. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu tego samego lokalu 
użytkowego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, 
Radosław Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, 
Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (1) 
Adrian Lepiarczyk 
 
5. określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 
nieruchomości za odbieranie odpadów komunalnych, opróżnianie zbiorników 
bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych na terenie Gminy Kuźnia 
Raciborska. 
 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów 
oraz Komisję Rolnictwa i Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy. 
 



Głosowano w sprawie: 
określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za 
odbieranie odpadów komunalnych, opróżnianie zbiorników bezodpływowych 
i transport nieczystości ciekłych na terenie Gminy Kuźnia Raciborska.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, 
Radosław Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, 
Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (1) 
Adrian Lepiarczyk 
 
6. uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 rok. 
 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty, Zdrowia i 
Pomocy Społecznej. 
 
Głosowano w sprawie: 
uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, 
Radosław Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, 
Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (1) 
Adrian Lepiarczyk 
 
7.przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na rok 2020. 
 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty, Zdrowia i 
Pomocy Społecznej. 

 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 
rok 2020.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, 
Radosław Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola 
Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 



NIEOBECNI (1) 
Adrian Lepiarczyk 
 

8. określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Kuźnia Raciborska na rok 
szkolny    2019-2020. 

 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Kuźnia Raciborska na rok szkolny 
2019-2020.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, 
Radosław Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, 
Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (1) 
Adrian Lepiarczyk 
 

9. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska na 2019 rok 
 
Projekt omówiła Pani skarbnik; Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała 
pozytywnie. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska na 2019 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, 
Radosław Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, 
Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (1) 
Adrian Lepiarczyk 
 

10.      zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 
 
Projekt uchwały omówiła Pani skarbnik; Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała 
pozytywnie. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie gminy na 2019 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 



Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, 
Radosław Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, 
Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (1) 
Adrian Lepiarczyk 
 

11. udzielenia pomocy finansowej gminie Bierawa. 
 
 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
udzielenia pomocy finansowej gminie Bierawa.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, 
Radosław Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, 
Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (1) 
Adrian Lepiarczyk 
 

12. zmiany uchwały nr V/59/2019 z dnia 28 lutego 2019 r. w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Raciborskiemu na realizację powiatowych 
przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej. 

 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały nr V/59/2019 z dnia 28 lutego 2019 r. w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Raciborskiemu na realizację powiatowych przewozów 
pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, 
Radosław Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, 
Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (1) 
Adrian Lepiarczyk 
 
13. zmiany uchwały Nr VII/68/2019 Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej z dnia 
25 kwietnia 2019 r. w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla 
Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej. 
 



Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały Nr VII/68/2019 Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej z dnia 25 
kwietnia 2019 r. w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, 
Radosław Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, 
Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (1) 
Adrian Lepiarczyk 
 

14. ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej na 2020 rok. 
 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej na 2020 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, 
Radosław Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, 
Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (1) 
Adrian Lepiarczyk 
 
7. Wnioski. 

Radna Pani Ilona Wróbel – zwrócić uwagę Policji na młodych ludzi, którzy urządzają  
rajdy na Placu Zwycięstwa w Kuźni Raciborskiej. 

Radny Pan Manfred Wrona – zwrócić uwagę Policji na „piratów drogowych” na nowo 
wybudowanym moście w Rudach. 

Radny Pan Roman Wilk – brak zapisu w budżecie na 2020 rok dot. budowy chodnika 
wzdłuż drogi wojewódzkiej w Rudach przy ul.Kolonii Renerowskiej. 

Radna Pani Mariola Wajda – proszę o przeanalizowanie możliwości innego dojazdu 
dla mieszkańców bloku przy ul.Piaskowej 28 przy realizacji budowy parkingu. 



Petycję z 4 grudnia 2019r.  w sprawie zmiany przepisów prawa należy skierować do 
rozpatrzenia przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji.  

 
8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. spraw bieżących. 
 
9. Zakończenie 
 
 

  

Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej 

Radosław Kasprzyk 

  

 
Przygotował(a): Katarzyna Emrich 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


